
Farkas Gergely
országgyűlési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Országgyűlés Hivatala

irományszám ~ / Á':JÁb 
Érkezett: 2018 SZEPT O 6, 

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.

törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrás

Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Milyen lépéseket tesz a Kormány annak érdekében, hogy a hallgatókat hátrányosan

érintő rendelkezések visszamenőleges bevezetése ne le legyen lehetséges?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban a Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája (HÖOK) az

Oktatási Jogok Biztosához fordult annak kapcsán, hogy a Budapesti Gazdasági Egyetem

megváltoztatta azokat a feltételeket, amelyeket még 2014-15-ben kötött meg a hallgatókkal a

tandíj kifizetésével összefüggésben. Az akkor megkötött szerződés alapján a hallgatók

utolsó, szakmai gyakorlattal töltött félévében csak a fele tandíjat kellene megfizetniük: 230

ezer forint helyett 115 ezret. Mindez azonban a szenátus június 29-i döntése alapján

megváltozott, és így mégis a teljes tandijat kérik erre az időszakra is.

A Jobbik szerint ez a helyzet felveti annak kérdését, hogy a nemzeti felsőoktatási törvényben

foglalt vonatkozó jogszabályai mennyire érvényesülnek, és milyen hatékonyan működnek.



Ugyanis a hallgatókat hátrányosan érintő rendelkezések bevezetése csak felmenő rendszerben

lenne lehetséges - mind jogilag, mind morálisan -, az említett konkrét példa ugyanakkor

ennek ellenkezőjéről tanúskodik.

Mindezzel összefüggésben kérdezem Miniszter Urat: Milyen lépéseket tesz a Kormány annak

érdekében, hogy nemzeti felsőoktatásról szóló törvényben foglalt szabályok érvényesüljenek

a tekintetben is, hogy a hallgatókat hátrányosan érintő rendelkezések visszamenőleges

bevezetése ne le legyen lehetséges? Tervez-e Miniszter Úr a fent említett eset kapcsán eljárást

indítani az ügy kivizsgálása érdekében?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 5.
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